



Djurs Fiskepark

Kanalvej 90 Fannerup - 8560 Kolind - Tlf. +45 8633 2606 / +45 2327 1229
E-mail: info@djurs-fiskepark.dk · www.djurs-fiskepark.dk



Priser/Preise/Prices pr. stang/pro Rute/per rod		
Timer/ Stunden/ Hours	Voksen/ Erwachsene/ Adults	U.12 år/ U.12 Jahre/ U.12 Years
	DKK/€	DKK/€
2 t/s/h	100/14	70/10
3 t/s/h	130/19	90/13
4 t/s/h	160/23	110/16
5 t/s/h	190/27	130/19
6 t/s/h	220/31	150/22
7 t/s/h	250/35	170/25
8 t/s/h	280/39	190/28

Åbningstider: Hele året fra solopgang til solnedgang. Lukket ved islægning.

Öffnungszeiten: Ganzjährig von Sonnenaufgang bis Sonnenuntergang. Bei Vereisung geschlossen.

Opening hours: All year round, from sunrise until sunset. Closed if the lake freezes over.



Djurs Fiskepark er indrettet i det tidligere dambrug i Fannerup. Der er i den genetablerede smukke ådal anlagt to store søer, og en mindre børnesø. I alt over 10000 m². Rundt om søerne er opstillet bord/bænke, med affaldsspande. I servicebygningerne findes renseplads, toilet og grejbutik. Der udsættes jævnligt stærke regnbuer på mellem 1 og 8 kg. Altid mange fisk - ingen fangstbegrænsning! Velegnet til fluefiskeri. Der er mulighed for primitiv overnatning.

Vejbeskrivelse

Fra Århus / Ebeltoft køres ad 15. I Trustrup drejes til venstre mod Fannerup. Fra Randers køres ad 16. I Ørum drejes til højre mod Fannerup.

I børnesøen max. 2 fisk, derefter fiskes i de store søer. Større grupper - ring for aftale.

GPS-koordinater:

Længde: 10.7107 - Bredde: 56.3997



Djurs Fiskepark liegt in einer ehemaligen Teichwirtschaft in Fannerup. In dem renaturierten schönen Flusstal liegen zwei große Seen und ein kleinerer Kindersee, insgesamt über 10.000 m². Rund um die Seen sind Tische und Bänke mit Abfalleimern aufgestellt. Im Servicegebäude Reinigungsplatz, Toilette und Zubehörladen. Es werden regelmäßig starke Regenbogenforellen zwischen 1 und 8 kg ausgesetzt. Stets viele Fische – keine Fangbeschränkung! Geeignet für Fliegenfischerei. Primitive Übernachtung möglich.

Anfahrt

Von Århus / Ebeltoft auf der A15. In Trustrup nach links Richtung Fannerup abbiegen. Ab Randers auf der A16. In Ørum nach rechts Richtung Fannerup abbiegen.

Im Kindersee max. 2 Fische, danach wird in den großen Seen weitergeangelt. Größere Gruppen: Vereinbarungen per Telefon.

GPS-Koordinaten:

Länge: 10.7107 - Breite: 56.3997



Djurs Fiskepark is located in the former trout pond farm area in Fannerup. In the re-established beautiful river valley two large lakes have been laid out as well as a smaller children's lake, covering a total area of more than 10,000 m². Tables and benches, with litter bins, have been set up round the lakes. In the service buildings there are a fish-cleaning facility, toilet and tackle shop. Healthy rainbow trout between 1 kg and 8 kg are put out regularly. Always plenty of fish – No limitations on catches! Ideal for fly fishing. Primitive overnight accommodation possible.

How to get there

From Århus/Ebeltoft take route 15. Turn left in Trustrup towards Fannerup. From Randers Take route 16. Turn right in Ørum towards Fannerup.

In the children's lake max. 2 fish, after which you must fish in the large lakes. Large groups – phone for an offer.

GPS coordinates:

Longitude: 10.7107 - Latitude: 56.3997